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Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 18. jednání 

Rady města Heřmanův Městec  konané dne 31. 10. 2017 ve 13:00hod. 

kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

  
Přítomni: Josef Kozel, Otakar Volejník, František Dvořák, MBA, Petr Kotora, MBA, PharmDr. Tereza Machová, Jiří 

Pošík, Jan Řehák  

Omluveni:   

Zapsal:  Ing. Ivana Jankovská, tajemník  

Přizváni: Mgr. Stanislav Mráz, ředitel ZŠ Heřmanův Městec   

 

Text zahájení: 

Pan starosta přivítal přítomné členy rady a pozvaného hosta  ředitele ZŠ Mgr. Stanislava Mráze. Ten poskytl základní 
informace o personálním obsazení školy tj. počtu 68 zaměstnanců, 754 žáků, 31 tříd, hospodaří s prostředky od 
zřizovatele (cca 4,5 mil. Kč na provoz) a KÚ (na mzdy). ZŠ funguje ve 3 budovách (původní budova +2 přístavby,  pavilon 
MŠ Jiráskova a stará radnice). Momentálně nejsou prostorové rezervy, vhodné by byly další 2 místnosti pro družinu, 
zrušena byla pracovna ČJ, v případě nutnosti lze rušit pracovnu MAT, HV, aby se navýšil stav kmenových tříd. Počet dětí 
nelze dopředu přesně odhadnout (50 % dětí dojíždí, odklady nástupu) , max. počet dětí ve třídě ze zákona je 30, obec 
může navýšit na 34, proto  jsou v některém ročníku 3 třídy a v některém 4. Diskuze proběhla nad školskými obvody, nad 
inkluzí a k problematice družiny. Pan ředitel poskytl připomínky ke studii přestavby čp. 4 a navrhl několik dalších variant 
navýšení kapacity ZŠ. 

 

Po jeho vystoupení pan starosta zahájil jednání, konstatoval, že k zápisu z minulého jednání nebyly připomínky, zápis byl 
zveřejněn a podklady pro  nadcházející jednání byly členům rady poskytnuty elektronicky. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola usnesení 

2. Komise cestovního ruchu 

3. Komise pro medializaci města 

4. Žádost Českého svazu žen 

5. Smlouva o podmínkách provedení stavby 

6. Rekonstrukce č.p. 4 

7. Projektová dokumentace rekonstrukce domu č.p. 244 - výběr dodavatele 

8. Přeložka telekomunikačního vedení při stavbě dopravního terminálu 

9. Zřízení věcného břemene - p. Salfická 

10. Zřízení věcného břemene - Nový Dvůr 

11. Výpůjčka rybníků (Táta, Průhonské, Martin) 

12. Odprodej pozemku 114/10, 114/14, 115/3 a 2069/4 
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Bod Věc 

13. Likvidace majetku 

14. Podpisový řád 

15. Obecně závazné vyhlášky města - aktualizace 2017 

16. Navýšení počtu zaměstnanců 

17. Nové platové zařazení ředitelů 

18. Plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství Města Heřmanův Městec k 30.9.2017 

19. Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.9.2017 

20. Přijetí věcného daru 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení, dodatečně bylo opraveno navržené  usnesení, neboť usnesení č. 
R/2017/054 bylo splněno a proto není  nutné prodlužovat termín jeho splnění. Sdělila důvody, které vedou k návrhu 
prodloužit termín p. Jožákovi pro splnění u usnesení č. R/2017/350 (rekonstrukce budovy čp. 586 - dodavatel zaměřil 
nová okna a protože jsou atypická, jejich výroba se prodlouží. U usnesení č. R/2017/354 pan Řehák požádal z důvodu 
pracovního vytížení komise pro medializaci města o prodloužení termínu pro předložení návrhu zásad pro tvorbu 
městského zpravodaje v listinné a TV podobě. 

Usnesení č. R/2017/371 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění od 18.10.2017 do 31.10.2017 

I I .   s c h v a l u j e  

prodloužení termínu splnění pro usnesení , R/2017/350 na 8.12.2017 a R/2017/354 na 15.11.2017. 

přijato jednomyslně, pro:7 proti:0 zdržel:0 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2.  Komise cestovního ruchu 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil Zápis z jednání Komise cestovního ruchu a spolupráce s partnerskými městy č. 4/2017,  
diskuze proběhla nad požadavkem  uzamykatelných skříněk v prostorách TIC pro návštěvníky města a k poptávce po 
ubytovacích kapacitách v Heřmanově Městci a okolí. Byly vzneseny výhrady k návrhu usnesení, neboť podle názoru 
členů není nutno ukládat úkol, který  je předmětem činnosti TIC. 

Usnesení č. R/2017/372 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
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1.  Zápis z jednání Komise cestovního ruchu, propagace a spolupráce s partnerskými městy č. 4/2017 

2.  požadavek pořídit uzamykatelné skříňky na odkládání zavazadel pro turisty v chodbě TIC 

3.  poptávku po ubytování ze strany návštěvníků Heřmanova Městce 

I I .   u k l á d á  

1.  Lence Jiráskové 

1.1.  Zajistit pro potřeby TIC seznam všech penzionů, hotelů a dalších možností ubytování v Heřmanově 
Městci a okolí. 

Termín: 31.12.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3.  Komise pro medializaci města 

Předkládá: Jan Řehák 
 
P. Řehák předložil zápis z jednání Komise pro medializaci města č.5/2017, který obsahuje návrh změn pro 
provozování rozhlasu, připomínky byly k vysílání rozhlasu v sobotu, pan starosta navrhl úpravu pravidel, tj. zrušit 
návrh na vysílání městského rozhlasu v sobotu. Hlasováno  PRO: p. Kotora, MBA, Kozel, PharmDr. Machová, Pošík, 
ZDRŽEL: p. Dvořák, MBA.  PROTI: p. Volejník, Řehák. Pravidla byla  upravena podle návrhu pana starosty, doplněna o 
ustanovení, kterým se ruší dosud platná pravidla a pak bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

Usnesení č. R/2017/373 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

Zápis z jednání Komise pro medializaci města č.5/2017 

I I .   s c h v a l u j e  

nově znění "Pravidel pro užívání městského rozhlasu a přenosné ozvučovací techniky" 

 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4.  Žádost Českého svazu žen 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost Českého svazu žen o bezplatné zapůjčení sálu v multifunkčním centru ve dnech 
20. - 22.3.2018 a ve dnech 16 - 18.10.2018 za účelem pořádání charitativní akce. Pan místostarosta upřesnil právní 
postavení místní buňky, která nemá právní subjektivitu a je součástí krajské organizace ČSŽ. Při hlasování o 
navrženém usnesení byl PROTI:  p. Kozel 

Usnesení č. R/2017/374 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

bezplatné zapůjčení sálu Českému svazu žen z.s. Heřmanův Městec v prostorách MC za účelem pořádání 
tradiční charitativní akce ve dnech 20 - 22.3.2018 a ve dnech 16 - 18.10.2018. 

I I .   u k l á d á  

1.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 
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1.1.  informovat žadatele o rozhodnutí RM a podmínkách včetně zajištění předání a převzetí uklizených 
prostor. 

Termín: 30.11.2017 

Přijato, pro: 6, proti: 1, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5.  Smlouva o podmínkách provedení stavby 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil ke schválení Smlouvu o podmínkách provedení stavby. Jedná se o stavbu Autobusového 
terminálu, která se záborem dotkne pozemků ŘSD ČR. ŘSD ČR touto smlouvou dává souhlas s realizací stavby s tím, 
že po dokončení stavby bude provedeno majetkoprávní vyrovnání. 

Usnesení č. R/2017/375 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Smlouvu o podmínkách provedení stavby "„Autobusový terminál Heřmanův Městec"” s ředitelstvím silnic a 
dálnic ČR 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy 

Termín: 30.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6.  Rekonstrukce č.p. 4 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil Radě města studii rekonstrukce domu č.p. 4 na prostory pro Základní školu a vyjádření ředitele 
Základní školy k této studii. Seznámena byla i Komise pro výchovu a vzdělávání. Dle konzultace se zpracovatelem 
studie se jeví jako nejvhodnější řešení využití pro školní družinu. Klasické třídy pro výuku je možné umístit pouze pro 
menší počet žáků, případně sem přesunout menší specializované učebny. Pan starosta navrhl upravit usnesení s tím, 
že  č.p. 4 je určeno pro potřeby základní školy a není nutné více specifikovat (v návrhu byla uvedena přímo školní 
družina). Hlasováno pro upravené usnesení. 

Usnesení č. R/2017/376 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   p r o j e d n a l a  

studii rekonstrukce domu č.p. 4 na prostory pro Základní školu 

I I .   r o z h o d u j e  

o budoucím využití č.p. 4 pro základní školu 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vypsání zadávacího řízení na vypracování projektové dokumentace rekonstrukce domu č.p. 
4 na prostory pro Základní školu 

Termín: 31.12.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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7.  Projektová dokumentace rekonstrukce domu č.p. 244 - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan místostarosta předložil Radě města protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Projektová 
dokumentace rekonstrukce domu č.p. 244" a požádal o schválení uzavření smlouvy o dílo s Ing. arch. Markem 
Lehmanem, jehož nabídka byla vyhodnocena jako nejvýhodnější. 
Předmětem zakázky je vypracování projektové dokumentace pro stavební povolení, výběr dodavatele a realizaci 
včetně potřebných průzkumů a inženýrské činnosti pro zajištění stavebního povolení. Dokumentace počítá se 
vznikem 9 malometrážních bytů,  1. etapa realizace projektové dokumentace je zahrnuta ve schváleném rozpočtu na 
letošní rok. 

Usnesení č. R/2017/377 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

protokol z jednání hodnotící komise na veřejnou zakázku "Projektová dokumentace rekonstrukce domu č.p. 
244" 

I I .   s c h v a l u j e  

uzavření smlouvy o dílo s panem Ing. arch. Markem Lehmannem na veřejnou zakázku "Projektová 
dokumentace rekonstrukce domu č.p. 244" 

I I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit uzavření smlouvy o dílo s panem Ing. arch. Markem Lehmannem na veřejnou zakázku 
"Projektová dokumentace rekonstrukce domu č.p. 244" 

Termín: 30.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8.  Přeložka telekomunikačního vedení při stavbě dopravního terminálu 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil ke schválení dvě smlouvy se společností Česká telekomunikační infrastruktura a.s. týkající se 
přeložky telekomunikačního vedení v Tylově ulici v rámci stavby dopravního terminálu. Předmětem přeložky bude 
zrušení stávajícího nadzemního vedení a uložení nového podzemního vedení a s tím související osazení nových 
rozvaděčů v domech č.p. 386 a 387 včetně propojení na rozvody do bytů. 
Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti se vztahuje k novému podzemnímu vedení na veřejném 
prostranství na pozemcích ve vlastnictví města. 
Smlouva o umístění veřejné komunikační sítě se vztahuje k umístění nových rozvaděčů a vnitřního vedení v domech 
č.p. 386 a 387 ve vlastnictví města. 

Usnesení č. R/2017/378 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  návrh smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti se společností Česká telekomunikační 
infrastruktura a.s. 

2.  návrh smlouvy o umístění veřejné komunikační sítě se společností Česká telekomunikační infrastruktura 
a.s. 
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I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na zřízení služebnosti k přeložce telekomunikačního vedení v rámci stavby 
dopravního terminálu a na umístění vedení a zařízení na/v budovách č.p. 386 a 387 v Tylově ulici v 
rámci stavby dopravního terminálu 

Termín: 30.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9.  Zřízení věcného břemene - p. Salfická 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene  - služebnosti a smlouvu o právu 
provést stavbu č. IV-12-2009266/VB/01. Jedná se o umístění nového kabelového vedení NN v délce 28 bm na 
pozemku města parcelní číslo 2070  v k.ú. Heřmanův Městec. Poplatek za zřízení je dle usnesení č.50/2015 ze dne 
21.9.2015 stanoven ve výši 15.000,- Kč + DPH, záměr byl zveřejněn od 4.10.2017 do 20.10.2017. 

Usnesení č. R/2017/379 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene - služebnosti a smlouvu o právu provést 
stavbu č. IV-12-2009266/VB/01 se společností ČEZ Distribuce 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit podepsání smlouvy o zřízení věcného břemene - p. Salfická 

Termín: 17.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10.  Zřízení věcného břemene - Nový Dvůr 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání smlouvu o uzavření budoucí smlouvy a zřízení věcného břemene - služebnosti a 
smlouvu o právu provést stavbu č. IE-12-2006865/VB/13 pro ČEZ Distribuce, a.s.. Jedná se o uložení 88 bm 
kabelového vedení NN na pozemku města parc.č.2340, 2120/1 a 950/15.  Pozemky jsou v místech plánované okružní 
křižovatky v Novém Dvoře. Poplatek za zřízení je dle usnesení č.50/2015 ze dne 21.9.2015 stanoven ve výši 15.000,- 
Kč + DPH. 

Usnesení č. R/2017/380 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č. IE-12-2006865/VB/13 pro ČEZ 
Distribuce, a.s. k uložení kabelového vedení NN 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit vyvěšení záměru na zřízení věcného břemene - Nový Dvůr 
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Termín: 10.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

11.  Výpůjčka rybníků (Táta, Průhonské, Martin) 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil návrh na výpůjčku rybníků Táta, Průhonské a Martin, které byly opraveny z dotací z 
Operačního fondu Životní prostředí a po dobu udržitelnosti projektů je není možné pronajmout za úplatu. V 
minulosti měl tyto rybníky pronajatý Český rybářský svaz, z. s., místní organizace Přelouč (ČRS), po jejich opravě byl 
nájem vypovězen, ČRS má však i nadále zájem o užívání rybníků. Po konzultaci s JUDr. Plavcem je na tyto rybníky 
vypracována smlouva o výpůjčce na dobu neurčitou, která by po ukončení doby udržitelnosti projektů byla 
vypovězena a nahrazena pachtovní smlouvou. Na základě smlouvy o výpůjčce by ČRS zajišťoval provoz a údržbu 
rybníků. Pro město je výpůjčka vhodná především z toho důvodu, že nemá vlastní kapacitu a odborné znalosti pro 
provozování rybníků. Po souhlasu Rady města s přenecháním rybníků Táta, Průhonské a Martin do výpůjčky bude 
zveřejněn záměr na úřední desce a následně předloženo finální znění smluv o výpůjčce s ČRS ke schválení a podpisu. 

Usnesení č. R/2017/381 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o zájmu spolku Český rybářský svaz z.s., místní organizace Přelouč, o užívání městských rybníků Táta, 
Průhonské a Martin 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit zveřejnění záměru přenechat do výpůjčky rybníky Táta, Průhonské a Martin 

Termín: 31.12.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

12.  Odprodej pozemku 114/10, 114/14, 115/3 a 2069/4 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Zdeňky Budkové o odkup pozemků parcelní číslo 114/10, 114/14, 
115/3 a 2069/4  - lokalita Průhon v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o pozemek určený k výstavbě rodinných domů. 
Žadatelka nabídla cenu 700,- Kč/m2 + DPH. 
Záměr o prodeji pozemků byl zveřejněn od 15.6.2016 do 31.7.2017. 

Usnesení č. R/2017/382 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   d o p o r u č u j e  

odprodej pozemků parcelní číslo 114/10, 114/14, 115/3 a 2069/4 o celkové výměře 890 m2 v k.ú. Heřmanův 
Městec paní Zdeňce Budkové za cenu 700,- Kč/m2 + DPH. 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit předložení Zastupitelstvu k projednání dne 18.1.2017 

Termín: 18.12.2017 
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Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

13.  Likvidace majetku 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil návrhy na vyřazení vybavení z majetku města (nábytek, kancelářské zařízení a vybavení 
technické skupiny), kterým jsou vybaveny i MŠ Jonášova a DDM. Seznamy obsahují pořizovací cenu a datum pořízení, 
v případě vybavení  DDM se jedná o skříně z osmdesátých let, ale přesné datum pořízení nebylo dohledáno. 

Usnesení č. R/2017/383 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

likvidaci nepotřebného vybavení a jeho vyřazení z evidence majetku 

I I .   u k l á d á  

1.  Miloši Jožákovi, vedoucí Správy majetku 

1.1.  zajistit fyzickou likvidaci nepotřebného vybavení 

Termín: 30.11.2017 
2.  Ing. Miloslavu Vítkovi, vedoucí odboru finančního 

2.1.  zajistit vyřazení nepotřebného vybavení z evidence majetku 

Termín: 30.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

14.  Podpisový řád 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila návrh podpisového řádu, v rámci přepracování kontrolního řádu byly články a přílohy 
týkající se tohoto tématu z kontrolního řádu vyloučeny a jsou zapracovány do navrhovaného znění podpisového 
řádu. 

Usnesení č. R/2017/384 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

podpisový řád Městského úřadu 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

15.  Obecně závazné vyhlášky města - aktualizace 2017 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta přiblížil stav obecně závazných vyhlášek, které jsou v současné době platné. Na základě novel zákonů a 
postupně prováděných aktualizací právních předpisů města a konzultačních schůzek s Oddělením dozoru MV ČR je 
nezbytné přikročit k další etapě aktualizací Obecně závazných vyhlášek města. 
Novelu vyhlášky 6/2007 (pohyb psů) bude připomínkovat Komise životního prostředí. Předložená analýza je 
podkladem pro schválení dalšího postupu. 



Strana 9/11 

Usnesení č. R/2017/385 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o přípravě aktualizace obecně závazných vyhlášek města 

16.  Navýšení počtu zaměstnanců 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila návrh na navýšení počtu zaměstnanců o jednoho, a to po dobu nepřítomnosti pracovnice 
sekretariátu, která je v současné době v pracovní neschopnosti, po níž bude následovat mateřská a rodičovská 
dovolená. 

Usnesení č. R/2017/386 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

navýšení počtu zaměstnanců Městského úřadu Heřmanův Městec o jednoho pracovníka, a to na dobu pracovní 
neschopnosti a následné mateřské a rodičovské dovolené pracovnice sekretariátu úřadu. 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

17.  Nové platové zařazení ředitelů 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil návrh nových platových výměrů ředitelům příspěvkových organizací. Podkladem je 
novela vládního nařízení č. 564/2006 Sb. vydaná pod číslem 340/2017 Sb. platná od 1.11.2017. 

Usnesení č. R/2017/387 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

platové výměry ředitelů PO města Heřmanův Městec na základě nařízení vlády č. 340/2017 Sb. o platových 
poměrech zaměstnanců, za podmínky že jsou zdrojově kryty 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  zajistit předání platových výměrů ředitelům PO města. 

Termín: 5.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

18.  Plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství Města Heřmanův Městec k 30.9.2017 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská, tajemník 
 
Paní tajemnice předložila plnění a čerpání rozpočtu VH Města Heřmanův Městec k 30.9.2017.  Městské lesy 
hospodařily ze ziskem 2 417 971,00 Kč, mírný zisk vykázal hřbitov - ve výši 5 512,00 Kč i služby - 9 726,00 Kč. Naopak 
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ve ztrátě bylo veřejné WC ve výši 258 810,00 Kč .Celkem vedlejší hospodářství vykázalo zisk k 30.9.2017 celkem 2 
174 399,00 Kč. 

Usnesení č. R/2017/388 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

plnění a čerpání rozpočtu vedlejšího hospodářství k 30.9.2017 

19.  Plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.9.2017 

Předkládá: Josef Kozel, starosta 
 
Pan starosta předložil plnění a čerpání rozpočtu města Heřmanův Městec k 30.9.2017 ve struktuře schválené 
zastupitelstvem .Příjmy celkem jsou plněny na 82,4%, výdaje celkem jsou čerpány ve výši 56,3%, z toho běžné 66,1% 
a kapitálové 19,8,%. 
Největší podíl na nižším čerpání výdajů mají kapitálové výdaje (nečerpání některých akcí - chodníky, komunikace, 
vestavba   multifunkčního centra, modernizace sokolovny). Rovněž některé akce ještě nejsou uzavřeny, ale je 
předpoklad, že budou  dokončeny v posledním čtvrtletí a čerpání se výrazně navýší. 

Usnesení č. R/2017/389 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

plnění a čerpání rozpočtu města k 30.9.2017 

 

20.  Přijetí věcného daru 

Předkládá: Otakar Volejník, místostarosta 
 
Pan místostarosta předložil žádost o schválení přijetí věcného daru určeného pro SPOKUL HM. Jedná se o soubor 
drobných předmětů za účelem pořádání tomboly na plese. 

Usnesení č. R/2017/390 

Předloženo bylo následující usnesení: 

Rada města Heřmanův Městec 

I .   s c h v a l u j e  

Přijetí věcných darů, které jsou určeny pro SPOKUL HM, p.o. za účelem pořádání tomboly při 1. plesu této 
organizace. 

I I .   u k l á d á  

1.  Otakaru Volejníkovi, místostarostovi 

1.1.  dát na vědomí řediteli SPOKULu HM p. Dalimilovi Nevečeřalovi 

Termín: 6.11.2017 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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Pan starosta poděkoval  přítomným za spolupráci a navrhl pracovní jednání členů Rady města na 15.11.2017 od 18.00 
hod. za účelem projednání návrhu rozpočtu města na rok 2018. Návrh byl odsouhlasen a jednání bylo v 15.30 hod. 
ukončeno. 

 

                                                               

 

 

 

 

Josef Kozel, starosta 
 

 

Otakar Volejník, místostarosta 
 
 


